
   
 
 

  
 

 
 

  
  

  
 

 
  

 
 

  
 

 
 
 
 

  
 

 
 

 
 

 
 

 
  

 
 

 
 

 
 

  
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

Protokoll Ks 206/2024 

Kommunfullmäktige 

Datum: 2024-04-24 
Tid: 09:00–17:25 
Plats: Sessionssalen, Rådhuset 

Närvarande ledamöter 
Jan Zetterqvist (S) 
Daniel Granqvist (M) 
Anders Hagström (KD) 
John Johansson (S) 
Kemal Hoso (S) 
Jessica Ekerbring (S) 
Mats Sjöström (S) 
Maja Gullberg (S) 
Marie Brorson (S) 
Unnur Tryggvadottir Nordell (S) 
Jonas Håård (S) 
Jenny Thor (S) 
Pell Uno Larsson (S) 
Ellen Leijen (S) 
Eva Eriksson (S) 
Per Lilja (S) 
Carina Toro Hartman (S) 
Anna Hedström (S) 
Frederick Axewill (S) 
Fisun Yavas (S) 
Zezo Alnaji (S)
Anders Åhrlin (M) 
Stefan Stark (M) 
Carina Börjesson (M) 
Maria Haglund (M) 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) 
Johan Kumlin (M) 
Maria Hedwall (M) 
Jimmy Nordengren (C) 
Gunhild Wallin (C) 
Abdulrahman Ibrahim Muhammed (C) 
Anna Ekström (C) 
Helena Ståhl (SD) 
Habib Brini (SD) 
Carola Sunesson (SD) 
Bo Ammer (SD) 

§§ 91-114 

§§ 82-90 

§§ 91-114 

§§ 82-94 
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ÖREBRO Protokoll 

David Larsson (SD) 
Sunil Jayasooriya (V) 
Jaber Fawaz (V) 
Martha Wicklund (V) §§ 82-95, del av § 96 
Elisabeth Nilesol (V) 
Linn Josefsson (V) 
Karolina Wallström (L) 
Patrik Jämtvall (L) §§ 82-94, del av § 95 
Willhelm Sundman (L) § 89, deltar inte på grund av jäv 
Johanna Reimfelt (L) 
Mats-Olof Liljegren (L)
Markus Allard (ÖrP)
Peter Springare (ÖrP) §§ 82-95, del av § 96 
Anna Lundberg (ÖrP)
Tuomo Jänkälä (ÖrP) 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
Anna Andersson (KD) 
Sandra Fröjdenstam (KD) §§ 82-90 
Lea Strandberg (MP) 

Tjänstgörande ersättare 
Inger Carlsson (S) Ersätter Kent Vallén (S) 
Thomas Börjesson (S) Ersätter John Johansson (S) §§ 82-90 
Madelene Vikström (S) Ersätter Frederick Axewill (S) §§ 82-90 
Monica Thyresjö (M) Ersätter Emelie Jaxell (M) 
Sara Dicksen (M) Ersätter Lucas Holmberg (M) 
Milian Olavssønn Snekkerbakken (M) Ersätter Hossein Azeri (M) 
Magnus Stålberg (M) Ersätter Christopher Hedbom Rydaeus 

(M) §§ 95-114 
Alexandra Royal (C) Ersätter Anders Olsson (C) §§ 82-93 
Elisabeth Malmqvist (C) Ersätter Anders Olsson (C) §§ 94-114 
Michael Larsson (SD) Ersätter Abraham Begallo (SD) 
Christer Johansson (SD) Ersätter Daniel Spiik (SD) 
Peter Ekström (V) Ersätter Cristian Rehn Janowicz (V) 
Gunilla Werme (L) Ersätter Patrik Jämtvall (L) §§ 96-114 
Glenn Roswall (ÖrP) Ersätter Adam Heivert Taylor (ÖrP) 
Kasper Avenbrand (KD) Ersätter Sandra Fröjdenstam (KD) §§ 

91-114 

Närvarande ersättare 
Daniel Ekblad (S) 
Per-Erik Andersson (S) 
Isabelle Nerelius (S) 
Roger Andersson (S) 
Matilda Jansson (S) 
Krister Eriksson (M) 
Lena Lindén (SD) 
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ÖREBRO Protokoll 

Christina Hermansson Plaçon (V) 
Kristin Ryhed (L) 

Övriga 
Sven Landh Stadsrevisionen, § 91 

Paragraf 82–114 

Joacim Bock, sekreterare 

Digitalt justerat protokoll. 

Jan Zetterqvist (S), ordförande 

Anna Hedström (S), justerare 

Lea Strandberg (MP), justerare 
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ÖREBRO Protokoll 

§ 82 Val av protokollsjusterare och bestämmande av tid 
för justering av protokollet 

Ärendebeskrivning 
På förslag av ordförande Jan Zetterqvist (S) uppdras åt Anna Hedström (S) 
och Lea Strandberg (MP) med Carina Toro Hartman (S) och Anna Lundberg
(ÖrP) som ersättare, att jämte ordföranden justera protokollet. 

Justeringen äger rum den 3 maj 2024. 

§ 83 Enkel fråga från Carola Sunesson (SD) till Madelene 
Spinord Semenets (S) om att skydda kulturarvet i händelse 
av krig och andra kriser 
Ärendenummer: Ks 635/2024 

Ärendebeskrivning 
Carola Sunesson (SD) har inkommit med en enkel fråga till Madelene Spinord 
Semenets (S) om att skydda kulturarvet i händelse av krig och andra kriser. 

Frågan anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 20 mars 2024. 

Frågan besvaras av Maria Haglund (M), rotelansvarig för samhälle och 
arbetsmarknad. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Carola Sunesson (SD) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 84 Enkel fråga från Lea Strandberg (MP) till John 
Johansson (S) om buss till naturens hus och Oset 
Ärendenummer: Ks 740/2024 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en enkel fråga till John Johansson (S) 
om buss till naturens hus och Oset. 

Frågan besvaras av Kemal Hoso (S), rotelansvarig för samhällsbyggnad. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Lea Strandberg (MP) 
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ÖREBRO Protokoll 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 85 Enkel fråga från Martha Wicklund (V) till Anders Åhrlin 
(M) om hur ska Örebro kommun förblir tryggt för alla 
invånare 
Ärendenummer: Ks 775/2024 

Ärendebeskrivning 
Martha Wicklund (V) har inkommit med en enkel fråga till Anders Åhrlin (M)
om hur ska Örebro kommun förblir tryggt för alla invånare. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Martha Wicklund (V) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 86 Enkel fråga från Elisabeth Nilesol (V) till Mats Sjöström 
(S) om hur Örebrobostäder AB (ÖBO) ska ta sitt sociala 
ansvar 
Ärendenummer: Ks 776/2024 

Ärendebeskrivning 
Elisabeth Nilesol (V) har inkommit med en enkel fråga till till Mats Sjöström
(S), ordförande i Örebrobostäder AB (ÖBO), om hur Örebrobostäder AB
(ÖBO) ska ta sitt sociala ansvar. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Elisabeth Nilesol (V) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 
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ÖREBRO Protokoll 

§ 87 Enkel fråga från Linn Josefsson (V) till Kemal Hoso (S) 
om när Katarina Taikon ska uppmärksammas 
Ärendenummer: Ks 777/2024 

Ärendebeskrivning 
Linn Josefsson (V) har inkommit med en enkel fråga till Kemal Hoso (S) om 
när Katarina Taikon ska uppmärksammas. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Linn Josefsson (V) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 88 Enkel fråga från Karolina Wallström (L) till Anders 
Åhrlin (M) om barn och ungdomars trygghet på Örebros 
skolor 
Ärendenummer: Ks 718/2024 

Ärendebeskrivning 
Karolina Wallström (L) har inkommit med en enkel fråga till Anders Åhrlin 
(M) om barn och ungdomars trygghet på Örebros skolor. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Karolina Wallström (L) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat. 

§ 89 Förvärv - Örebroporten 
Ärendenummer: Ks 711/2023 

Ärendebeskrivning 
Region Örebro Län (RÖL) avser att lämna sina kontorslokaler mm vid 
Eklundavägen under 2025 och i samband med det avyttra fastigheterna.
Omfattningen är sex fastigheter, varav fem säljs av RÖL och en säljs av 
Länsgården fastigheter AB (Länsgården). Örebroporten Fastigheter AB 
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ÖREBRO Protokoll 

(Örebroporten) och Örebroporten Holding AB har erbjudits möjlighet att 
förvärva samtliga fastigheter. Fastigheterna som säljs av RÖL kommer att
överlåtas genom fastighetsöverlåtelse till Örebroporten Fastigheter AB medan 
Länsgårdens fastighet kommer att paketeras i ett nybildat bolag som överlåts
till Örebroporten Holding AB. 

Köpeskillingen för RÖL:s fastigheter är ca 140 mnkr och köpeskillingen för 
Länsgårdens fastighet är ca 14 mnkr. Säljare och köpare har beslutat att 
parterna ska dela på de faktiska saneringskostnader som kan uppstå efter
försäljningen. Örebroportens bedömning är att kostnader för sanering kan 
uppgå till sammanlagt ca 19 mnkr för de aktuella fastigheterna. 

Tillträde till RÖL:s fastigheter planeras till 1 april 2025 och till Länsgårdens 
fastighet till 2 december 2024. 

Örebroporten hade i sitt ägardirektiv 2023 ett uppdrag att arbeta med en 
strategisk utvecklingsplan och utreda förutsättningarna för ett gemensamt 

offentligt och privat ägande för elitidrottsområdet på för Eyrafältet. 2024 har 
Örebroporten ett ägardirektiv att medverka till att utveckla elitidrottsområdet 
på Eyrafältet. Genom att förvärva de aktuella fastigheterna får Örebroporten 
och kommunen rådighet över framtida utveckling av Eyrafältet. 

De fastigheter som efter framtagande av utvecklingsplanen inte behövs för
Örebroportens del av Eyrafältets utveckling föreslås därefter erbjudas till 
marknaden och/eller till annan part inom kommunkoncernen. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 9 april 2024 och beslutade för egen 
del: 

- Karolina Wallström (L) får lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

- Cristian Rehn Janowicz (V) får lämna ett särskilt yttrande. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-15
Beslutsprotokoll Örebroporten Fastigheter AB 2024-03-11 med bilaga 1
Beslutsprotokoll Örebroporten Holding AB 2024-03-11 med bilaga 1
Fastighetsöverlåtelseavtal förslag (bifogat till bilaga 1 i Örebroporten 
Fastigheter AB:s styrelseprotokoll 2024-03-11)
Aktieöverlåtelseavtal förslag (bifogat till bilaga 1 i Örebroporten Holding AB:s 
styrelseprotokoll) 
Förslag på bolagsordning 2024-03-14 
Särskilt yttrande (L) - Kommunstyrelsen 2024-04-09 
Särskilt yttrande (V) - Kommunstyrelsen 2024-04-09 
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ÖREBRO Protokoll 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Förvärv fastigheter RÖL 

a. Kommunfullmäktige godkänner att Örebroporten Fastigheter
AB förvärvar fastigheterna Örebro Skridskon 2 och 3, Örebro
Slungbollen 1, Örebro Staven 5 och Örebro Diskusen 12 enligt 
föreslaget fastighetsöverlåtelseavtal. 

2. Förvärv bolag Länsgården 

a. Kommunfullmäktige godkänner att Örebroporten Holding AB 
förvärvar aktierna i det nystartade bolaget ”NYAB” (”Bolaget”) 
enligt föreslaget aktieöverlåtelseavtal. 

b. Föreslagen bolagsordning för Bolaget godkänns.
Örebroporten Holding AB får i uppdrag att besluta om annat 
firmanamn och sådana övriga ändringar i bolagsordningen som 
kan krävas enligt lag för registrering hos Bolagsverket. 

c. Jeanette Berggren utses till styrelseledamot och Susanne 
Odelberg-Johnson utses till suppleant i Bolaget. 

d. Lars Bjurström utses till lekmannarevisor i Bolaget. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) mot 
beslutet till förmån för eget yrkande. 

Kommunfullmäktiges behandling 
Wilhelm Sundman (L) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet. 

Yrkanden 
Anders Åhrlin (M), Lea Strandberg (MP), David Larsson (SD), Susanne 
Lindholm Henningsson (KD) och Bo Ammer (SD) yrkar bifall till 
Kommunstyrelsens förslag. 

Markus Allard (ÖrP) yrkar avslag på Kommunstyrelsens förslag. 

Linn Josefsson (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag, samt på att få 
lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

Karolina Wallström (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag, samt på att 
få lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill 
säga bifallsyrkanden till Kommunstyrelsen förslag från Anders Åhrlin (M) m.fl, 
samt yrkande om avslag på ärendet i sin helhet från Markus Allard
(ÖrP). Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 
Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 
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ÖREBRO Protokoll 

Därefter ställer ordföranden Linn Josefssons (V) och Karolina Wallströms (L) 
respektive yrkande om att få lämna ett särskilt yttrande till protokollet under 
proposition och finner att Kommunfullmäktige godkänner detta. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Förvärv fastigheter RÖL 

a. Kommunfullmäktige godkänner att Örebroporten Fastigheter
AB förvärvar fastigheterna Örebro Skridskon 2 och 3, Örebro
Slungbollen 1, Örebro Staven 5 och Örebro Diskusen 12 enligt 
föreslaget fastighetsöverlåtelseavtal. 

2. Förvärv bolag Länsgården 

a. Kommunfullmäktige godkänner att Örebroporten Holding AB 
förvärvar aktierna i det nystartade bolaget ”NYAB” (”Bolaget”) 
enligt föreslaget aktieöverlåtelseavtal. 

b. Föreslagen bolagsordning för Bolaget godkänns.
Örebroporten Holding AB får i uppdrag att besluta om annat 
firmanamn och sådana övriga ändringar i bolagsordningen som 
kan krävas enligt lag för registrering hos Bolagsverket. 

c. Jeanette Berggren utses till styrelseledamot och Susanne 
Odelberg-Johnson utses till suppleant i Bolaget. 

d. Lars Bjurström utses till lekmannarevisor i Bolaget. 

3. Linn Josefsson (V) får lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

4. Karolina Wallström (L) får lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

Reservationer 
Markus Allard (ÖrP), Peter Springare, Glenn Roswall (ÖrP), Tuomo Jänkälä
(ÖrP) och Anna Lundberg (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till förmån för
Markus Allards (ÖrP) avslagsyrkande. 

§ 90 Utökat ägande i Kumbro Vind AB 
Ärendenummer: Ks 436/2024 

Ärendebeskrivning 
Kumbro Vind AB (Kumbro Vind) ägs till 100 % av Kumbro Utveckling AB
(Kumbro Utveckling) som i sin tur ägs till 80 % av Örebro kommuns helägda
bolag Örebro Rådhus AB och till 20 % av Kumla kommun. Örebro läns
Flygplats AB (ÖLF) ägs av Region Örebro läns helägda bolag Region Örebro 
läns förvaltnings AB (44,95 %), Örebro Rådhus AB (44,95 %), Kumla 
kommun (5,05 %) och Karlskoga kommun (5,05 %). 

Kumbro Vind och ÖLF bedömer att det vore fördelaktigt att ÖLF 
fortsättningsvis upphandlar sin elkraft av Kumbro Vind. Kumbro Vind har 
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ÖREBRO Protokoll 

tillräcklig produktionskapacitet genom befintliga vindkraftsanläggningar för att
kunna leverera elkraft till ÖLF motsvarande det behov ÖLF har i dagsläget, på 
motsvarande villkor som för Kumbro Vinds övriga kunder. 

För att möjliggöra att ÖLF upphandlar elkraft från Kumbro Vind föreslås att 
vissa ändringar görs i Kumbro Vinds bolagsordning för att bl.a. säkerställa att 
ÖLF – tillsammans med Örebro kommun, Kumla kommun och Futurum
Fastigheter i Örebro AB (Futurum) – får ett avgörande inflytande över 
Kumbro Vinds strategiska mål och viktiga beslut. Det föreslås även att både 
ÖLF och Futurum blir aktieägare i Kumbro Vind i syfte att förenkla och 
tydliggöra samordningen av de löpande direktiv för Kumbro Vind som Örebro 
kommun, Kumla kommun, Futurum och ÖLF gemensamt kommer överens 
om. För att genomföra detta krävs överlåtelse av en mindre aktiepost i
Kumbro Vind från Kumbro Utveckling till ÖLF respektive till Futurum. Det 
behöver även göras vissa följdändringar i det befintliga aktieägaravtalet mellan 
ägarna i Kumbro Utveckling. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 9 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-02-02
Styrelseprotokoll ÖLF, 2023-12-13 
Styrelseprotokoll Kumbro Utveckling daterat, 2024-03-04 
Styrelseprotokoll Futurum, 2024-03-01
Förslag till aktieöverlåtelseavtal mellan Kumbro Utveckling och ÖLF 2024-02-
02 
Förslag till aktieöverlåtelseavtal mellan Kumbro Utveckling och Futurum, 
2024-02-02 
Förslag till bolagsordning Kumbro Vind AB samt ändringsmarkerad version, 
2024-02-02 
Förslag till tilläggsavtal till aktieägaravtal för Kumbro Utveckling, 2024-02-02 
med bilagor 
Reservation (V) - Kommunstyrelsen 2024-04-09 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Föreslaget aktieöverlåtelseavtal mellan Kumbro Utveckling och ÖLF 
godkänns. Kumbro Utveckling och ÖLF får i uppdrag att ingå 
aktieöverlåtelseavtalet. 

2. Föreslaget aktieöverlåtelseavtal mellan Kumbro Utveckling och Futurum 
godkänns. Kumbro Utveckling och Futurum får i uppdrag att ingå 
aktieöverlåtelseavtalet. 

3. Föreslagen bolagsordning för Kumbro Vind godkänns. Kommunens 
stämmoombud får i uppdrag att på bolagsstämma i Kumbro Vind rösta för att 
anta den föreslagna bolagsordningen samt för sådana eventuella justeringar i 
bolagsordningen som kan krävas enligt lag för att denna ska kunna registreras 
hos Bolagsverket. 
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ÖREBRO Protokoll 

4. Föreslaget tilläggsavtal till aktieägaravtal avseende ägandet i Kumbro 
Utveckling godkänns. Örebro Rådhus AB får i uppdrag att ingå tilläggsavtalet. 

5. Beslut 1 – 4 förutsätter att även kommunfullmäktige i Kumla kommun 
godkänner föreslagna aktieöverlåtelseavtal, föreslagen bolagsordning för 
Kumbro Vind och föreslaget tilläggsavtal till aktieägaravtal avseende ägandet i
Kumbro Utveckling, samt att Region Örebro län och Karlskoga kommun 
godkänner föreslaget aktieöverlåtelseavtal avseende ÖLF:s förvärv av aktie i 
Kumbro Vind. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Karolina Wallström (L),
Cristian Rehn Janowicz (V) och Markus Allard (ÖrP) mot beslutet till förmån 
för respektive egna yrkanden. 

Yrkanden 
Anders Åhrlin (M), Bo Ammer (SD), Susanne Lindholm Henningsson (KD), 
Abdulrahman Ibrahim Muhammed (C) och Kemal Hoso (S) yrkar bifall till 
Kommunstyrelsens förslag. 

Martha Wicklund (V) yrkar bifall till punkterna 1-5 i Kommunstyrelsens förslag
samt på att omedelbart starta en utredning för att se över hur Örebro kommun
på snabbast sätt kan överlåta, sälja eller lägga ner Örebro läns flygplats. 

Wilhelm Sundman (L), Markus Allard (ÖrP) och Karolina Wallström (L) yrkar 
avslag på Kommunstyrelsens förlag. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut i sin 
helhet, det vill säga bifall till Kommunstyrelsens förslag från Anders Åhrlin (M) 
m.fl. och Wilhelm Sundman (L) m.fl. avslagsyrkanden. Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt 
Kommunstyrelsens förslag. 

Slutligen ställer ordförande Martha Wicklunds (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att Kommunfullmäktige avslår detta. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Föreslaget aktieöverlåtelseavtal mellan Kumbro Utveckling och ÖLF 
godkänns. Kumbro Utveckling och ÖLF får i uppdrag att ingå 
aktieöverlåtelseavtalet. 

2. Föreslaget aktieöverlåtelseavtal mellan Kumbro Utveckling och Futurum 
godkänns. Kumbro Utveckling och Futurum får i uppdrag att ingå 
aktieöverlåtelseavtalet. 

3. Föreslagen bolagsordning för Kumbro Vind godkänns. Kommunens 
stämmoombud får i uppdrag att på bolagsstämma i Kumbro Vind rösta för att 
anta den föreslagna bolagsordningen samt för sådana eventuella justeringar i 
bolagsordningen som kan krävas enligt lag för att denna ska kunna registreras 
hos Bolagsverket. 
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ÖREBRO Protokoll 

4. Föreslaget tilläggsavtal till aktieägaravtal avseende ägandet i Kumbro 
Utveckling godkänns. Örebro Rådhus AB får i uppdrag att ingå tilläggsavtalet. 

5. Beslut 1 – 4 förutsätter att även kommunfullmäktige i Kumla kommun 
godkänner föreslagna aktieöverlåtelseavtal, föreslagen bolagsordning för 
Kumbro Vind och föreslaget tilläggsavtal till aktieägaravtal avseende ägandet i
Kumbro Utveckling, samt att Region Örebro län och Karlskoga kommun 
godkänner föreslaget aktieöverlåtelseavtal avseende ÖLF:s förvärv av aktie i 
Kumbro Vind. 

Reservationer 
Wilhelm Sundman (L), Karolina Wallström (L), Mats-Olof Liljegren (L), Patrik 
Jämtvall (L), Johanna Reimfelt (L), Markus Allard (ÖrP), Peter Springare
(ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Tuomo Jänkälä och Anna Lundgren (ÖrP) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för avslagsyrkanden på ärendet i sin 
helhet. 

Martha Wicklund (V), Linn Josefsson (V), Sunil Jayasooriya (V), Peter Ekström 
(V), Elisabeth Nilesol (V) och Jaber Fawaz (V) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Martha Wicklund (V) tilläggsyrkande. 

§ 91 Årsredovisning för Örebro kommun 2023 
Ärendenummer: Ks 62/2024 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har sammanställt en Årsredovisning för Örebro kommun. 

Kommunkoncernen gör ett resultat på 659 miljoner kronor. I resultatet ingår, 
förutom kommunens resultat, Rådhuskoncernens resultat. 
Kommunkoncernens investeringar uppgår till 2 650 miljoner kronor. 

Kommunens resultat uppgår till 570 miljoner kronor. Det är 286 miljoner 
kronor högre än budgeterat. 2023 års positiva utveckling på börsen har
påverkat kommunens kapitalförvaltning positivt. Även skatteintäkterna har 
utvecklats bättre än vad som budgeterats för året. Investeringarna i 
kommunens verksamhet uppgår till 821 miljoner kronor vilket är 483 miljoner 
lägre än budgeterat. 

Balanskravet samt tre av fyra finansiella mål uppnås. 

När det gäller verksamhetsmålen konstateras att 8 av 19 mål uppnås. 4 av de 6 
mål som har bedömts vara av betydelse för god ekonomisk hushållning 
uppnås. Av de 49 uppdragen har 16 genomförts, medan 32 bedöms som 
påbörjade men inte fullt ut genomförda. Ett uppdrag har inte påbörjats. 

Den sammantagna bedömningen baserad på Kommunfullmäktiges
verksamhetsmål och finansiella mål är att Örebro kommun uppfyller målen av 
betydelse för god ekonomisk hushållning. Man kan också konstatera att 
Örebro kommun, trots det osäkra världsläget och ekonomiska läget, har en 
stabil ekonomi. Kommunen som helhet bedöms därför fortsatt ha god 
ekonomisk hushållning. 
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ÖREBRO Protokoll 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 9 april 2024 och beslutade för egen 
del: 

- Årsredovisningen överlämnas till revisorerna för granskning. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-18
Årsredovisning 2023 Örebro kommun 
Stadsrevisionens revisionsberättelse, 2024-04-12 
Stadsrevisionens granskning, 2024-04-12 
Stadsrevisionens sakkunniga biträdes yttrande, 2024-04-12 
Granskning av god ekonomisk hushållning och balanskravet - Årsredovisning 
2023, 2024-04-12 
Reservation (V) - Kommunstyrelsen 2024-04-09 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Årsredovisningen för 2023 godkänns. 

2. Av årets resultat reservera 20 miljoner kronor inom det egna kapitalet för 
resultatutjämningsreserven. 

3. Den samlade markeringen för nya överskott och underskott för 
intraprenader inom det egna kapitalet minskas med 14,2 miljoner kronor. 

På Kommunstyrelsens sammanträde deltog inte Karolina Wallström (L) och 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) i beslutet. 

Cristian Rehn Janowicz (V) deltog inte i beslutspunkt 1, samt reserverade sig 
mot beslutspunkt 2 till förmån för eget avslagsyrkande 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet i sin helhet till förmån för 
eget avslagsyrkande. 

Därutöver föreslår Kommunfullmäktiges presidium Kommunfullmäktige att 
besluta: 

4. I enlighet med Stadsrevisionens revisionsberättelse bevilja ansvarsfrihet för 
Kommunstyrelsen och övriga nämnder samt de enskilda förtroendevalda i 
dessa organ för 2023 års verksamhet. 

Kommunfullmäktiges behandling 
Revisionsberättelsen föredras av Stadsrevisionens ordförande Sven Landh. 

Yrkanden 
John Johansson (S), Anders Åhrlin (M), Jimmy Nordengren (C), Lea 
Strandberg (MP), Jessica Ekerbring (S), Gunhild Wallin (C), Abulrahman 
Ibrahim Muhammed (C), Anna Ekström (C), Mats Sjöström (S), Eva Eriksson 
(S) och Maria Haglund (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Martha Wicklund (V) yrkar avslag på beslutspunkt 2, samt bifall till 
beslutspunkterna 3-4 i Kommunstyrelsens förslag. 
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ÖREBRO Protokoll 

Markus Allard (ÖrP) yrkar avslag på ärendet i sin helhet. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslutspunkt 
1, det vill säga bifall till Kommunstyrelsens förslag från John Johansson (S)
med flera och Markus Allards (ÖrP) avslagsyrkande. Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt 
Kommunstyrelsens förslag. 

Därefter finner ordförande att det finns två förslag till beslutspunkt 2, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag från John Johansson (S) med flera
och Markus Allards (ÖrP) avslagsyrkande. Ordföranden ställer förslagen mot 
varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens 
förslag. 

Därefter finner ordförande att det finns två förslag till beslutspunkt 3, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag från John Johansson (S) med flera
och Markus Allards (ÖrP) avslagsyrkande. Ordföranden ställer förslagen mot 
varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens 
förslag. 

Slutligen finner ordförande att det finns två förslag till beslutspunkt 4, det vill 
säga bifall till Kommunfullmäktiges presidiums förslag från John Johansson (S)
med flera och Markus Allards (ÖrP) avslagsyrkande. Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt 
Kommunfullmäktiges presidiums förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Årsredovisningen för 2023 godkänns. 

2. Av årets resultat reservera 20 miljoner kronor inom det egna kapitalet för 
resultatutjämningsreserven. 

3. Den samlade markeringen för nya överskott och underskott för 
intraprenader inom det egna kapitalet minskas med 14,2 miljoner kronor. 

4. I enlighet med Stadsrevisionens revisionsberättelse bevilja ansvarsfrihet för 
Kommunstyrelsen och övriga nämnder samt de enskilda förtroendevalda i 
dessa organ för 2023 års verksamhet. 

För beslutspunkt 4 antecknas att de ledamöter i Kommunfullmäktige, vilka 
också är ledamöter och ersättare i granskade styrelser och nämnder samt övriga 
organ, inte deltar i behandlingen av ärendet vad avser frågan om ansvarsfrihet 
beträffande honom eller henne. 

Karolina Wallström (L), Patrik Jämtvall (L), Wilhelm Sundman (L), Mats-Olof 
Liljegren (L), Johanna Reimfelt (L), Susanne Lindholm Henningsson (KD), 
Anna Andersson (KD), Kasper Avenbrand (KD) och Anders Hagström (KD) 
deltar inte i beslutet. 
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ÖREBRO Protokoll 

Martha Wicklund (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström (V), Jaber Fawaz (V), 
Sunil Jayasooriya (V) och Elisabeth Nilesol (V) deltar inte i beslutspunkt 1. 

Reservationer 
Markus Allard (ÖrP), Peter Springare (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna
Lundberg (ÖrP) och Tuomo Jänkälä (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Markus Allards (ÖrP) avslagsyrkande. 

Martha Wicklund (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström (V), Jaber Fawaz (V), 
Sunil Jayasooriya (V) och Elisabeth Nilesol (V) reserverar sig skriftligt mot 
beslutspunkt 2 till förmån för Martha Wicklunds (V) avslagsyrkande. 

§ 92 Årsredovisning för Örebro Rådhus och dotterbolagen 
2023 
Ärendenummer: Ks 260/2024 

Ärendebeskrivning 
Örebro Rådhus AB ägs till 100 % av Örebro kommun. Bolaget har till uppgift 
att äga och förvalta kommunens aktier i kommuns hel- och delägda aktiebolag, 
svara för ekonomisk uppföljning av dotterbolagen samt förmedla information 
om dotterbolagens verksamhet till kommunstyrelsen. 

Örebro Rådhus AB äger samtliga aktier i ÖrebroBostäder AB, Örebroporten 
Fastigheter AB, Futurum Fastigheter i Örebro AB, Örebrokompaniet AB och
Örebro Parkering AB samt 91 % av aktierna i Länsmusiken i Örebro AB, 80 % 
av aktierna i Kumbro Utveckling AB, 76,65 % av aktierna i Vätternvatten AB, 
52 % av aktierna i Alfred Nobel Science Park AB, 44,95 % av aktierna i 
Örebro Läns Flygplats AB, 20 % av aktierna i Region Örebro Innovation AB, 
16,60 % av aktierna i Oslo-Stockholm 2.55 AB samt 9 % av aktierna i 
Länsteatern i Örebro AB. Dessa aktier har ett bokfört värde på totalt 1 849 
mnkr i moderbolagets bokslut för 2022 (1 852 mnkr 2022). 

Resultatet för Örebro Rådhus AB är 25,6 mnkr efter skatt. Ingen utdelning
från Örebro Rådhus föreslås till Örebro kommun. Resultatet för hela Örebro 
Rådhuskoncernen är 137 mnkr efter skatt (255 mnkr 2022). 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 9 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-20
Årsredovisning 2023 för Örebro Rådhus AB.
Årsredovisningar 2023 för dotterbolagen, intressebolag och dotterdotterbolag
Förslag till bolagsordningar för Örebro Rådhus AB, Örebrobostäder AB, ÖBO
Omsorgsfastigheter AB, ÖBO Holding AB, ÖBO Husaren AB, Västerporten 
Fastigheter i Örebro AB, Futurum Fastigheter i Örebro AB, Örebroporten 
Fastigheter AB, Örebroporten Förvaltning AB, Örebroporten Holding AB,
Örebro Parkering AB och Örebrokompaniet AB 
Reservation (V) - Kommunstyrelsen 2024-04-09
Reservation (ÖrP) - Kommunstyrelsen 2024-04-09 
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ÖREBRO Protokoll 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Årsredovisning 2023 för Örebro Rådhus AB och de dotterbolag,
intressebolag och dotterdotterbolag som ingår i Örebro Rådhus-koncernen 
läggs med godkännande till handlingarna. 

2. Kommunens stämmoombud får i uppdrag att vid årsstämman för Örebro 
Rådhus AB och de dotterbolag, intressebolag och dotterdotterbolag som ingår
i Örebro Rådhuskoncernen rösta för att: 

a. fastställa resultaträkningen och balansräkningen samt i 
förekommande fall koncernresultaträkningen och 
koncernbalansräkningen; 

b. disponera bolagens vinster eller förluster enligt de fastställda 
balansräkningarna; 

c. bevilja ansvarsfrihet gentemot bolagen för styrelseledamöterna 
och de verkställande direktörerna 

d. arvode ska utgå till de styrelseledamöter, suppleanter och
lekmannarevisorer som utsetts av kommunfullmäktige i Örebro i
enlighet med av kommunfullmäktige i Örebro beslutade 
bestämmelser om arvoden och ersättningar till förtroendevalda 
samt att arvode till revisor ska utgå enligt godkänd räkning 

e. anta ny bolagsordning för Örebro Rådhus AB,
Örebrobostäder AB, ÖBO Omsorgsfastigheter AB, ÖBO 
Holding AB, ÖBO Husaren AB, Västerporten Fastigheter i
Örebro AB, Futurum Fastigheter i Örebro AB, Örebroporten 
Fastigheter AB, Örebroporten Förvaltning AB, Örebroporten 
Holding AB, Örebro Parkering AB och Örebrokompaniet AB 
enligt förslag, samt rösta för sådana eventuella ytterligare 
justeringar som kan krävas enligt lag för att bolagsordningarna 
ska kunna registreras hos Bolagsverket. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) och 
Cristian Rehn Janowicz (V) mot beslutet till förmån för respektive egna 
yrkanden. 

Yrkanden 
Anders Åhrlin (M), John Johansson (S) Jimmy Nordengren (C), Jessica 
Ekerbring (S), Gunhild Wallin (C), Abulrahman Ibrahim Muhammed (C), 
Anna Ekström (C), Mats Sjöström (S), Eva Eriksson (S) och Maria Haglund 
(M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag samt avslag på Markus Allards
(ÖrP) återremissyrkande och avslag på Martha Wicklunds (V) tilläggsyrkande. 

Karolina Wallström (L), Patrik Jämtvall (L), Mats-Olof Liljegren (L), Johanna 
Reimfelt (L), Susanne Lindholm Henningsson (KD), Anna Andersson (KD) 
och Lea Strandberg (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 
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ÖREBRO Protokoll 

Markus Allard (ÖrP) yrkar i första hand på att ärendet återremitteras och att ett 
nytt beslutsunderlag presenteras för Kommunfullmäktige men som då
omarbetats i enlighet med Örebropartiets politik. I andra hand yrkar Markus 
Allard (ÖrP) avslag på ärendet i sin helhet. 

Martha Wicklund (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag samt på att
omedelbart starta en utredning för att se över hur Örebro kommun på
snabbast sätt kan överlåta, sälja eller lägga ner Örebro läns flygplats. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) ställer först Markus Allards (ÖrP) yrkande om 
återremiss under proposition och finner att Kommunfullmäktige beslutar att 
ärendet ska avgöras idag. 

Därefter finner ordföranden att det finns två förslag till beslut, det vill säga
bifall till Kommunstyrelsens förslag från Anders Åhrlin (M) m.fl. och Markus 
Allards (ÖrP) avslagsyrkande. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och 
finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Slutligen ställer ordföranden Martha Wicklunds (V) tilläggsyrkande mot Anders
Åhrlins (S) m.fl avslagsyrkande och finner att Kommunfullmäktige avslår 
tilläggsyrkandet. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Årsredovisning 2023 för Örebro Rådhus AB och de dotterbolag,
intressebolag och dotterdotterbolag som ingår i Örebro Rådhus-koncernen 
läggs med godkännande till handlingarna. 

2. Kommunens stämmoombud får i uppdrag att vid årsstämman för Örebro 
Rådhus AB och de dotterbolag, intressebolag och dotterdotterbolag som ingår
i Örebro Rådhuskoncernen rösta för att: 

a. fastställa resultaträkningen och balansräkningen samt i 
förekommande fall koncernresultaträkningen och 
koncernbalansräkningen; 

b. disponera bolagens vinster eller förluster enligt de fastställda 
balansräkningarna; 

c. bevilja ansvarsfrihet gentemot bolagen för styrelseledamöterna 
och de verkställande direktörerna 

d. arvode ska utgå till de styrelseledamöter, suppleanter och
lekmannarevisorer som utsetts av kommunfullmäktige i Örebro i
enlighet med av kommunfullmäktige i Örebro beslutade 
bestämmelser om arvoden och ersättningar till förtroendevalda 
samt att arvode till revisor ska utgå enligt godkänd räkning 

e. anta ny bolagsordning för Örebro Rådhus AB,
Örebrobostäder AB, ÖBO Omsorgsfastigheter AB, ÖBO 
Holding AB, ÖBO Husaren AB, Västerporten Fastigheter i 
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ÖREBRO Protokoll 

Örebro AB, Futurum Fastigheter i Örebro AB, Örebroporten 
Fastigheter AB, Örebroporten Förvaltning AB, Örebroporten 
Holding AB, Örebro Parkering AB och Örebrokompaniet AB 
enligt förslag, samt rösta för sådana eventuella ytterligare 
justeringar som kan krävas enligt lag för att bolagsordningarna 
ska kunna registreras hos Bolagsverket. 

Reservationer 
Markus Allard (ÖrP), Peter Springare (ÖrP), Glenn Roswall (ÖrP), Anna
Lundberg (ÖrP) och Tuomo Jänkälä (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till
förmån för Markus Allards (ÖrP) återremissyrkande och avslagsyrkande. 

Martha Wicklund (V), Linn Josefsson (V), Peter Ekström (V), Jaber Fawaz (V), 
Sunil Jayasooriya (V) och Elisabeth Nilesol (V) reserverar sig skriftligt mot 
beslutet till förmån för Martha Wicklunds (V) tilläggsyrkande. 

§ 93 Årsredovisning för Örebro läns trädgårdsaktiebolag 
2023 
Ärendenummer: Ks 261/2024 

Ärendebeskrivning 
Örebro läns trädgårdsaktiebolag AB har i uppgift att förvärva, äga och 
underhålla konstverk i Stadsparken, Skytteparken och Stora Holmen i Örebro. 

Bolagets har till ändamål att utsmycka Stadsparken, Skytteparken och Stora 
Holmen i Örebro med konstverk. Bolaget ska också verka för en god 
utveckling av miljön i dessa parkområden i samverkan med Tekniska nämnden 
och Kulturnämnden. I uppdraget ingår också att sköta och underhålla 
konstverken med beaktande av god ekonomi. 

Bolagets resultat för 2023 uppgår till 90 003 kr före skatt kr (63 013 kr 2022) 
och 90 003 kr efter skatt (50 032 kr 2022). Bolagets innehar 
anläggningstillgångar i form av konstverk och installationer till ett värde av 
2 394 490 kr (2 188 240 kr 2022). Bolaget har inte några anställda. 

Bolaget har under året gjort en inledande investering i ett nytt konstverk som 
beräknas invigas under 2024. Vidare har ett av konstverken tillfälligt tagits bort 
från Stadsparken för reparation och där pågår arbete med att konstverket ska 
komma på plats igen. 

Bolagets årsredovisning för 2023 överlämnas till Kommunstyrelsen för 
godkännande. 

Bolagsordningen föreslås uppdateras i några delar för att bättre stämma 
överens med bolagsordningarna för bolagen inom Örebro Rådhuskoncernen. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 9 april 2024. 

18 (35) 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-21
Årsredovisning 2023 för Örebro läns trädgårdsaktiebolag
Förslag till bolagsordning för Örebro läns trädgårdsaktiebolag
Reservation (ÖrP) - Kommunstyrelsen 2024-04-09 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

1. Örebro läns trädgårdsaktiebolags årsredovisning för räkenskapsåret 2023 
läggs med godkännande till handlingarna. 

2. Kommunens stämmoombud får i uppdrag att vid årsstämman för Örebro 
läns trädgårdsaktiebolag rösta för att: 

a. fastställa resultaträkningen och balansräkningen; 

b. disponera bolagets vinst enligt den fastställda balansräkningen; 

c. bevilja ansvarsfrihet gentemot bolagt för styrelseledamöterna 
och den verkställande direktören; 

d. arvode ska utgå till de styrelseledamöter, suppleanter och
lekmannarevisorer som utsetts av Kommunfullmäktige i Örebro 
i enlighet med av Kommunfullmäktige i Örebro beslutade 
gällande bestämmelser om arvoden och ersättningar till 
förtroendevalda samt att arvode till revisor ska utgå enligt 
godkänd räkning; samt att 

e. anta ny bolagsordning för Örebro läns trädgårdsaktiebolag 
enligt förslag, samt rösta för sådana eventuella ytterligare 
justeringar som kan krävas enligt lag för att bolagsordningarna 
ska kunna registreras hos Bolagsverket. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) mot 
beslutet till förmån för eget yrkande. 

Yrkanden 
Anders Åhrlin (M), John Johansson (S) Jimmy Nordengren (C), Jessica 
Ekerbring (S), Gunhild Wallin (C), Abulrahman Ibrahim Muhammed (C), 
Anna Ekström (C), Mats Sjöström (S), Eva Eriksson (S) och Maria Haglund 
(M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag samt avslag på Markus Allards
(ÖrP) ändringsyrkande. 

Karolina Wallström (L), Patrik Jämtvall (L), Mats-Olof Liljegren (L), Johanna 
Reimfelt (L), Susanne Lindholm Henningsson (KD), Anna Andersson (KD), 
Lea Strandberg (MP) och Martha Wicklund (V) yrkar bifall till 
Kommunstyrelsens förslag. 

Markus Allard (ÖrP) yrkar bifall till beslutspunkterna 1 och 2a, 2b och 2c, samt 
på att beslutspunkt 2d textstycke ”i enlighet med av Kommunfullmäktige i 
Örebro” ändras till ”i enlighet med Örebropartiets arvodespolicy”, och på att 
beslutspunkt 2e ändras till: ”verka för en avveckling av bolaget”. 
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Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns två förslag till beslut, det vill
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag från Anders Åhrlin (M) m.fl. och 
Markus Allards (ÖrP) yrkande. Ordförande ställer förslagen mot varandra och 
finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Örebro läns trädgårdsaktiebolags årsredovisning för räkenskapsåret 2023 
läggs med godkännande till handlingarna. 

2. Kommunens stämmoombud får i uppdrag att vid årsstämman för Örebro 
läns trädgårdsaktiebolag rösta för att: 

a. fastställa resultaträkningen och balansräkningen; 

b. disponera bolagets vinst enligt den fastställda balansräkningen; 

c. bevilja ansvarsfrihet gentemot bolagt för styrelseledamöterna 
och den verkställande direktören; 

d. arvode ska utgå till de styrelseledamöter, suppleanter och
lekmannarevisorer som utsetts av Kommunfullmäktige i Örebro 
i enlighet med av Kommunfullmäktige i Örebro beslutade 
gällande bestämmelser om arvoden och ersättningar till 
förtroendevalda samt att arvode till revisor ska utgå enligt 
godkänd räkning; samt att 

e. anta ny bolagsordning för Örebro läns trädgårdsaktiebolag 
enligt förslag, samt rösta för sådana eventuella ytterligare 
justeringar som kan krävas enligt lag för att bolagsordningarna 
ska kunna registreras hos Bolagsverket. 

Reservationer 
Markus Allard (ÖrP), Peter Springare (ÖrP), Anna Lundberg (ÖrP), Glenn 
Roswall (ÖrP) och Tuomo Jänkälä (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till förmån
för Markus Allards (ÖrP) yrkande. 

§ 94 Redovisning av obesvarade motioner – april 2024 
Ärendenummer: Ks 479/2024 

Ärendebeskrivning 
Enligt kommunallagen 5 kap. 35 § ska en motion beredas så, att fullmäktige 
kan fatta beslut inom ett år från det att motionen väcktes. Om beredningen 
inte kan avslutas inom denna tid ska detta, och vad som har kommit fram vid 
beredningen, anmälas till fullmäktige inom samma tid. 

Kommunledningsförvaltningen har upprättat en förteckning över motioner 
som inte är slutligt färdigberedda. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet på sitt sammanträde den 9 april 2024. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-21 
Sammanställning av obesvarade motioner, 2024-03-21 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 

Kommunfullmäktiges behandling 
Karolina Wallström (L) meddelar att Liberalerna drar tillbaka motion om att 
upprätta plan för suicidprevention, Ks 1511/2019. 

Yrkanden 
John Johansson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Martha Wicklund (V) yrkar bifall till Vänsterpartiets förslag som innebär att 
lägga till följande beslutssats: "Redovisningen av ej behandlade motioner ska 
innehålla en tydlig deadline med datum då ärendet senast ska tas upp i 
Kommunfullmäktige" och på att bifalla Kommunstyrelseförvaltningens förslag 
med Vänsterpartiets förslag på tillägg. 

Helena Ståhl (SD) yrkar bifall till Sverigedemokraternas förslag som innebär 
avslag på att anmälan läggs till handlingarna och istället på att redovisade 
motioner skyndsamt fortsatt ska beredas. 

John Johansson (S) yrkar avslag på Martha Wicklunds (V) och Helena Ståhls 
(SD) yrkanden. 

Markus Allard (ÖrP) yrkar bifall till Martha Wicklunds (V) och Helena Ståhls 
(SD) yrkanden. 

Wilhelm Sundman (L) yrkar på att motion från Sara Richert (MP) om fler 
solcellsanläggningar genom Kumbro Utveckling AB (Ks 132/2016) avskrivs. 

Linn Josefsson (V), Lea Strandberg (MP) och John Johansson (S) yrkar avslag 
på Wilhelm Sundmans (L) yrkande. 

Proposition 
Ordförande Jan Zetterqvist (S) finner att det finns tre förslag till beslut, det vill 
säga bifall till Kommunstyrelsens förslag från John Johansson (S), bifall till 
Sverigedemokraternas förslag från Helena Ståhl (SD) m.fl. och bifall till 
Vänsterpartiets förslag från Martha Wicklund (V) m.fl. 

Ordförande föreslår en propositionsordning där Kommunstyrelsens förslag 
utgör huvudförslaget och för att utse ett motförslag till huvudförslaget ställs 
Sverigedemokraternas förslag mot Vänsterpartiets förslag. 
Propositionsordningen godkänns av Kommunfullmäktige. 

Ordförande ställer Sverigedemokraternas förslag mot Vänsterpartiets förslag 
och finner att Kommunfullmäktige beslutar att utse Sverigedemokraternas 
förslag till mot motförslag. 
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Därefter ställer ordföranden Kommunstyrelsens förslag mot 
Sverigedemokraternas förslag och finner att Kommunfullmäktige beslutar 
enligt Kommunstyrelsens förslag. 

Slutligen ställer ordföranden Wilhelm Sundmans (L) yrkande om att motion 
från Sara Richert (MP) om fler solcellsanläggningar genom Kumbro Utveckling 
AB (Ks 132/2016) avskrivs mot Lea Strandbergs (MP) med fleras 
avslagsyrkanden och finner att Kommunfullmäktige beslutar att avslå detta. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 

Reservationer 
Helena Ståhl (SD), Habib Brini (SD), Carola Sunesson (SD), Michael Larsson 
(SD), Christer Johansson (SD), David Larsson (SD) och Bo Ammer (SD) 
reserverar sig skriftligt mot beslutet till förmån för bifallsyrkanden till 
Sverigedemokraternas förslag. 

Martha Wicklund (V), Linn Josefsson (V), Jaber Fawaz (V), Peter Ekström (V), 
Elisabeth Nilesol (V) och Sunil Jayasooriya (V) reserverar sig skriftligt mot 
beslutet till förmån för bifallsyrkanden till Vänsterpartiets förslag. 

Markus Allard (ÖrP), Peter Springare (ÖrP), Tuomo Jänkälä (ÖrP), Anna
Lundberg (ÖrP) och Glenn Roswall (ÖrP) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för bifallsyrkanden till Vänsterpartiets och Sverigedemokraternas 
förslag. 

§ 95 Enkel fråga från Elisabeth Nilesol (V) till John 
Johansson (S) om hur Örebro kommun stöttar de barn i 
Örebro som påverkas av vad som händer i Gaza 
Ärendenummer: Ks 778/2024 

Ärendebeskrivning 
Elisabeth Nilesol (V) har inkommit med en enkel fråga till John Johansson (S)
om hur Örebro kommun stöttar de barn i Örebro som påverkas av vad som 
händer i Gaza. 

Frågan anmäldes till Kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april 2024. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Elisabet Nilesol (V) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Frågan får ställas. 

2. Frångå ärendet som därmed är färdigbehandlat 
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§ 96 Interpellation från Mats-Olof Liljegren (L) till Jimmy 
Nordengren (C) om att eleverna blir färre och 
måluppfyllelsen minskar 
Ärendenummer: Ks 334/2024 

Ärendebeskrivning 
Mats-Olof Liljegren (L) har inkommit med en interpellation till Jimmy 
Nordengren (C) om att eleverna blir färre och måluppfyllelsen minskar. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 14 
februari 2024. 

Interpellationen bordlades av Kommunfullmäktige den 20 mars 2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Mats-Olof Liljegren (L) 
Svar från Jimmy Nordengren (C) 

Kommunfullmäktiges behandling 
Mats-Olof Liljegren (L), Jimmy Nordengren (C), Elisabeth Nilesol (V), Jonas 
Håård (S), Karolina Wallström (L), Bo Ammer (SD), Maria Hedwall (M), Eva 
Eriksson (S), Elisabeth Malmqvist (C), Glenn Roswall (ÖrP) och Kasper 
Avenbrand (KD) yttrar sig i interpellationsdebatten. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Frångå ärendet, som därmed är färdigbehandlat 

§ 97 Svar på motion från Markus Allard (ÖrP) och Peter 
Springare (ÖrP) om folkomröstning rörande Vätternvatten 
Ärendenummer: Ks 1258/2022 

Ärendebeskrivning 
Örebropartiets grupp i kommunfullmäktige har genom Markus Allard och 
Peter Springare lämnat in en motion avseende folkomröstning om 
Vätternvatten den 11 augusti 2022. 

Motionärerna menar att detta är en fråga som är avgörande vikt för kommunen 
och därför bör en folkomröstning genomföras. 

Socialdemokraterna, Moderaterna och Centerpartiet (Kommunledningen) är
eniga med Örebropartiet om att Vätternvatten är en mycket avgörande fråga 
för örebroarna. Ytterst handlar det om att säkra vattenförsörjningen för flera 
kommuner vilket gör projektet till ett av landets viktigaste dricksvattenprojekt. 

Projekt av denna dignitet föregås av en grundlig undersökning där olika 
alternativ prövats. Slutsatsen då som nu är att nuvarande vattenförsörjning är 
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sårbar och att en långsiktig lösning behöver tas fram. Kommunledningens 
inställning är att Vätternvatten är den lösningen. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 januari 2024. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 23 januari och 
den 14 februari 2024. 

Beslutsunderlag 
Motion från Markus Allard (ÖrP) och Peter Springare (ÖrP) om 
folkomröstning rörande Vätternvatten 
Svar på motion, 2023-10-27 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP), 
Helena Ståhl (SD) och Bo Ammer (SD) mot beslutet till förmån för egna 
bifallsyrkanden. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 98 Svar på motion från Markus Allard (ÖrP) om att spara 
pengar genom att låta barnen ställa ut på Open Art 
Ärendenummer: Ks 672/2020 

Ärendebeskrivning 
Örebropartiet har genom kommunalrådet Markus Allard ställt en motion som 
föreslår att Open Art ska göras om till barnens Open Art och på så vis skapa 
en konstupplevelse för hela familjen där barnen ställer ut sina verk vilket man 
även bedömer kommer sänka kostnaderna avsevärt. 

Socialdemokraterna, Moderaterna och Centerpartiet (Kommunledningen) 
håller med motionären om att barns skapandekraft, skapandeförmåga och 
skapandevilja många gånger är förbisedd. Detta är i sig en separat viktig fråga 
för oss. 

Att låta barn ställa ut är dock att i grunden förändra hela konceptet kring 
utställningen då syftet bland annat är att hålla en viss verkshöjd på konsten. 
Tack vare denna verkshöjd har OpenArt en unik position som Skandinaviens 
största biennal för samtidskonst i det offentliga rummet. 

I den överenskommelse som ligger till grund för kommunledningens 
samarbete slår vi fast att Open Art ska finnas kvar men att nya 
samarbetsformer och gemensam finansiering tillsammans med näringslivet ska 
undersökas. I budgeten drar kommunledningen ner på anslagen. 
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Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 januari 2024. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 23 januari och 
den 14 februari 2024. 

Beslutsunderlag 
Motion från Markus Allard (ÖrP) om att spara pengar genom att låta barnen 
ställa ut på Open Art 
Svar på motion, 2023-10-18 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Markus Allard (ÖrP) mot 
beslutet till förmån för eget bifallsyrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 99 Svar på motion från Murad Artin (V) m.fl. om att införa 
en flexibel boendeform i kommunal regi 
Ärendenummer: Ks 666/2023 

Ärendebeskrivning 
Vänsterpartiet har lämnat in en motion där de påtalar att bostadsbristen i 
Sverige är påtaglig och att det skapar svårigheter för flera grupper i samhället. 

Motionen innehåller ett förslag om att utreda en form av flexibelt boende där 
äldre med visst omsorgsbehov, studenter och ensamsökande flyktingbarn kan 
beredas plats i samma boendemiljö. Motionen föreslår också att 
kommunfullmäktige ska ge i uppdrag att planlägga för ett flexibelt boende i 
kommunen. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 januari 2024. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 23 januari och 
den 14 februari 2024. 

Beslutsunderlag 
Motion från Murad Artin (V) m.fl. om att införa en flexibel boendeform i 
kommunal regi 
Svar på motion, 2023-11-02 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V), 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) och Karolina Wallström (L) mot 
beslutet till förmån för egna bifallsyrkanden. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 100 Svar på motion från Martha Wicklund (V) m.fl. om att 
bevara jordbruksmarken i Törsjö 
Ärendenummer: Ks 686/2023 

Ärendebeskrivning 
Vänsterpartiet har ställt en motion om att bevara jordbruksmarken i Törsjö. 
Motionen innehåller tre yrkanden: Det första handlar om att inte bygga 
Törsjöterminalen. Det andra handlar om att utreda expandering av terminal i 
en annan kommun. Det tredje handlar om att kartlägga extra skyddsvärd 
jordbruksmark i kommunen. 

Socialdemokraterna, Moderaterna och Centerpartiet (Kommunledningen) 
väljer att resonera kring samtliga tre förslagen som en helhet. 

Utifrån den utredning som kommunen låtit göra har kommunledningen 
övervägt olika möjligheter vilket resulterat i att Kommunfullmäktige antagit 
detaljplanen för terminalen i Törsjö i maj 2023 och inget nytt har framkommit 
efter det. Utöver att Örebros kommunledning inte har rådighet att utreda 
bebyggelse av terminal i annan kommun så saknar en sådan utredning syfte då 
frågan handlar om en önskad terminal vid Törsjö. Att kartlägga extra 
skyddsvärd jordbruksmark anser kommunledningen inte är angelägen 
kommunal verksamhet. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 16 januari 2024. 

Kommunfullmäktige bordlade ärendet på sammanträdet den 23 januari och 
den 14 februari 2024. 

Beslutsunderlag 
Svar på motion från Vänsterpartiet om att bevara jordbruksmarken i Törsjö 
Svar på motion, 2023-10-27 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V), 
Karolina Wallström (L) och Helena Ståhl (SD) mot beslutet till förmån för sina 
egna bifallsyrkanden. 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt eget 
bifallsyrkande till motionens tredje att-sats. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 101 Svar på motion från Lea Strandberg (MP) om 
fritidsgård utifrån ungdomarnas behov 
Ärendenummer: Ks 1447/2023 

Ärendebeskrivning 
Miljöpartiet de gröna har genom Lea Strandberg (MP) lämnat in en motion 
med fyra yrkanden kopplat till verksamheten vid fritidsgården Fritte. Motionen 
innehåller fyra förslag till beslut: 

- Att Örebro kommun tillskjuter ekonomiska medel till fritidsgården FRITTE 
snarast för att säkerställa befintliga öppettider. 

- Att punkt ett i motionen prioriteras i utredningen och behandlas 
nästkommande fullmäktige. 

- Att Örebro kommun i samtal med berörda av verksamheten FRITTE, sätter 
sig tillsammans för att undersöka och säkerställa befintliga öppettider över tid. 

- Att döva och hörselskadade ungdomar garanteras en fritidsgård utifrån sina 
behov, och där de kan tala teckenspråk med personalen. 

Socialdemokraterna, Moderaterna och Centerpartiet (kommunledningen) delar 
Miljöpartiet de grönas bedömning att Fritte behöver stärkt finansiering för att 
fullt ut kunna fylla den funktion vi vill att den ska. Den teckenspråkiga 
fritidsgården Fritte drivs av föreningen Kulturhuset Scenit via avtal med 
Kultur- och fritidsnämnden. För att säkerställa god kvalité på verksamheten, 
möta den ökade efterfrågan och samtidigt säkerställa en god arbetsmiljö avser 
Kultur- och fritidsnämnden att öka verksamhetsbidraget med 600 tkr. Den 
ekonomiska förstärkningen leder bl.a. till att Fritte kan ha två heltidsanställda 
och att bemanningen blir minst tre personal per kväll. Det betyder också att 
man kan genomföra viss sommarverksamhet. Detta sammantaget med övriga 
åtgärder ger förutsättningar för Fritte att även fortsättningsvis vara en populär 
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och viktig mötesplats för teckenspråkiga ungdomar där de utifrån jämlika 
villkor kan umgås och kommunicera på sitt förstaspråk. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 6 februari 2024. 
Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 14 februari 2024. 

Beslutsunderlag 
Motion från Lea Strandberg (MP) om fritidsgård utifrån ungdomarnas behov 
Svar på motion, 2024-01-15 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen anses tillgodosedd. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Martha Wicklund (V) mot 
beslutet till förmån för eget bifallsyrkande till motionen. 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget 
bifallsyrkande till motionen. 

Helena Ståhl (SD) och Bo Ammer (SD) reserverade sig mot beslutet till 
förmån för Helena Ståhls (SD) bifallsyrkande till motionen. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 102 Svar på motion från Carola Sunesson (SD) om 
utbildning i självförsvar och personlig säkerhet 
Ärendenummer: Ks 1673/2022 

Ärendebeskrivning 
Carola Sunesson (SD) har inkommit med en motion som anmäldes i 
Kommunfullmäktige den 12-13 december 2022, § 274. 

Carola Sunesson (SD) föreslår i sin motion att Örebro kommun ska etablera en 
självförsvarsutbildning och informera om och erbjuda utbildningen till extra 
utsatta personer och grupper, andra enskilda personer, företagare och 
verksamheter. Syftet är att hjälpa brottsoffer och stärka andra som utbildas, 
som ett komplement till andra insatser mot brottslighet. Motionären föreslår 
att kommunen ska undersöka om det finns en befintlig utbildning som 
kommunen kan erbjuda medborgare och undersöka möjligheterna till 
finansiering av en sådan utbildningssatsning, i första hand genom statligt stöd 
eller EU-stöd. Utbildningen ska om möjligt ges i samverkan mellan kommunen 
och utbildningsanordnare, Polisen och vaktbolag verksamma i Örebro. 

Bedömningen är att motionen ska avslås då det inte finns någon motsvarande 
utbildning inom kommunens verksamhet idag och kommunledningen har valt 
att fokusera på andra typer av åtgärder för trygghet och mot brottslighet. 
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Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 12 mars. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-30 
Carola Sunessons (SD) motion om utbildning i självförsvar och personlig 
säkerhet, 2022-11-23 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Helena Ståhl (SD) och Bo 
Ammer (SD) mot beslutet till förmån för Helena Ståhls (SD) yrkande. 

Markus Allard (ÖrP) reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt eget 
yrkande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 103 Svar på motion från David Larsson (SD) om 
hjärtstartare på kommunens äldreboenden 
Ärendenummer: Ks 1493/2021 

Ärendebeskrivning 
David Larsson (SD) har inkommit med en motion som anmäldes i 
Kommunfullmäktige den 14 december 2021, § 342. 

Motionen innehåller ett förslag om att införa hjärtstartare på Örebro kommuns 
vård- och omsorgsboenden genom att berörd förvaltning får i uppdrag att 
upprätta en tids- och genomförandeplan för när Örebro kommuns vård- och 
omsorgsboenden kan vara utrustade med hjärtstartare och utreda olika 
finansieringsalternativ för hur detta på effektivaste sätt kan genomföras. 

Bedömningen är att motionen är tillgodosedd då Vård- och omsorgsnämnden 
den 31 augusti 2023 beslutade att utrusta samtliga vård- och omsorgsboenden i 
kommunal regi med hjärtstartare. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet den 12 mars. 

Beslutsunderlag 
Motion från David Larsson (SD) om hjärtstartare på kommunens 
äldreboenden, Ks 1493/2021 
Tjänsteskrivelse, 2023-09-01 
Särskilt yttrande från Helena Ståhl (SD), Kommunstyrelsen 2024-03-12 
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ÖREBRO Protokoll 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen är tillgodosedd. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 104 Svar på motion från Johanna Reimfelt (L) om att öka 
det förebyggande arbetet genom en utökning av stödet 
till civilsamhället 
Ärendenummer: Ks 1675/2022 

Ärendebeskrivning 
Johanna Reimfelt (L) har inkommit med en motion som anmäldes i 
Kommunfullmäktige den 13 december 2022, § 274. 

Motionen innehåller ett förslag om att öka det förebyggande arbetet genom att 
kommunen utreder och utökar stödet till civilsamhället. Syftet med utökat stöd 
är att ge långsiktiga möjligheter för utökad verksamhet dagtid för hemlösa. 

Bedömningen är att motionen ska avslås då Örebro kommun redan arbetar 
med hemlöshetsproblematiken på olika sätt. Örebro kommun antog 2022 en 
strategi mot hemlöshet och sedan början av 2023 finns en samordnare tillsatt 
för att arbeta med strategin. Inom ramen för denna struktur tas förslag till 
prioriteringar fram och vid behov fattas beslut i berörda politiska instanser. 
Kommunen bedriver i egen regi en del verksamhet för att möta och förebygga 
hemlöshet, och samarbetar med och stödjer också civilsamhället genom olika 
typer av samverkan. 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet 12 mars. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-09-06 
Johanna Reimfelts (L) motion om att öka det förebyggande arbetet genom en 
utökning av stödet till civilsamhället, 2022-12-12 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige: 

- Motionen avslås. 

På Kommunstyrelsens sammanträde reserverade sig Karolina Wallström (L), 
Helena Ståhl (SD), Bo Ammer (SD) Martha Wicklund (V), Anna Andersson
(KD) och Markus Allard (ÖrP) mot beslutet till förmån för sina egna 
yrkanden. 
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ÖREBRO Protokoll 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 105 Interpellation från Linn Josefsson (V) till Anna Ekström 
(C) om hur det går med solenergin 
Ärendenummer: Ks 449/2024 

Ärendebeskrivning 
Linn Josefsson (V) har inkommit med en interpellation till Anna Ekström (C) 
om hur det går med solenergin. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 14 
februari 2024. 

Interpellationen bordlades av Kommunfullmäktige den 20 mars 2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Linn Josefsson (V) 
Svar från Anna Ekström (S) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 106 Interpellation från Helena Ståhl (SD) till Johan Kumlin 
(M) om schyssta parkeringspriser för kommunens personal 
Ärendenummer: Ks 636/2024 

Ärendebeskrivning 
Helena Ståhl (SD) har inkommit med en interpellation till Johan Kumlin (M) 
om schyssta parkeringspriser för kommunens personal 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 20 mars 
2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Helena Ståhl (SD) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

31 (35) 



   
 

    
 

  
  

 

 

 

  
 

 
 

 
 

   

   
  

 

 
 

 

  
 

 
 

 
 

   

  
  

 
 

 
 

 

ÖREBRO Protokoll 

§ 107 Interpellation från Lea Strandberg (MP) till John 
Johansson (S) om målkonflikter 
Ärendenummer: Ks 637/2024 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en interpellation till John Johansson 
(S) om målkonflikter. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 20 mars 
2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lea Strandberg (MP) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 108 Interpellation från Lea Strandberg (MP) till Kemal 
Hoso (S) om översiktsplanen och barnkonventionen 
Ärendenummer: Ks 638/2024 

Ärendebeskrivning 
Lea Strandberg (MP) har inkommit med en interpellation till Kemal Hoso (S) 
om översiktsplanen och barnkonventionen 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 20 mars 
2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lea Strandberg (MP) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 109 Interpellation från Susanne Lindholm Henningsson 
(KD) till Jimmy Nordengren (C) om hur ser majoriteten på 
intraprenader 
Ärendenummer: Ks 639/2024 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) har inkommit med en interpellation till 
Jimmy Nordengren (C) om hur ser majoriteten på intraprenader. 
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ÖREBRO Protokoll 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 20 mars 
2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Susanne Lindholm Henningsson (KD) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 110 Interpellation från Linn Josefsson (V) till Anna Ekström 
(C) om att informera om flygresors påverkan 
Ärendenummer: Ks 738/2024 

Ärendebeskrivning 
Linns Josefsson (V) har inkommit med en interpellation till Anna Ekström (C) 
om att informera om flygresors påverkan. 

Interpellationen anmäldes på Kommunfullmäktiges sammanträde den 20 mars 
2024. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Linn Josefsson (V) 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Ärendet bordläggs. 

§ 111 Anmälan av enkla frågor och interpellationer till 
kommande sammanträde 

Ärendebeskrivning 
Följande interpellationer och enkla frågor har anmälts till Kommunfullmäktige: 

- Interpellation från Martha Wicklund (V) till John Johansson (S) om när 
kommunens ska följa lagen. 

- Interpellation från Susanne Lindholm Henningsson (KD) till John Johansson 
(S) hur långt ni har kommit med Inga utsatta områden 2027. 

- Interpellation från Karolina Wallström (L) till Sara Dicksen (M) om att öka 
målsättning i förskolan för allas vår framtid. 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Martha Wicklund (V) till John Johansson (S) om när 
kommunens ska följa lagen, Ks 789/2024. 
Interpellation från Susanne Lindholm Henningsson (KD) till John Johansson 
(S) hur långt ni har kommit med Inga utsatta områden 2027, Ks 790/2024. 
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ÖREBRO Protokoll 

Interpellation från Karolina Wallström (L) till Sara Dicksen (M) om att öka 
målsättning i förskolan för allas vår framtid, Ks 791/2024. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Interpellationerna får ställas. 

§ 112 Anmälan av motioner 

Ärendebeskrivning 
Följande motioner har anmälts till Kommunfullmäktige: 

- Motion från Bo Ammer (SD) och David Larsson (SD) om att återinföra 
aktivitetspengen för funktionshindrade. 

- Motion från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om att vi vill ha ett kapell 
i Wadköping. 

- Motion från Karolina Wallström (L), Patrik Jämtvall (L) och Johanna
Reimfelt (L) om att det är dags för fler offentliga toaletter i Örebro. 

Beslutsunderlag 
Motion från Bo Ammer (SD) och David Larsson (SD) om att återinföra 
aktivitetspengen för funktionshindrade, Ks 792/2024. 
Motion från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om att vi vill ha ett kapell i 
Wadköping, Ks 793/2024. 
Motion från Karolina Wallström (L), Patrik Jämtvall (L) och Johanna Reimfelt
(L) om att det är dags för fler offentliga toaletter i Örebro, Ks 794/2024. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Remittera motionerna till Kommunstyrelsen 

§ 113 Anmälan av handlingar 

Ärendebeskrivning 
Kommunledningsförvaltningen anmäler handlingar som inkommit och 
bedöms relevanta för Kommunfullmäktige att få kännedom om. 

Beslutsunderlag 
Information om Minnesgåvan 2024 (24-årsgåva), 2024-04-16 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 
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ÖREBRO Protokoll 

§ 114 Vissa val m.m. 
Ärendenummer: Ks 749/2024 

Ärendebeskrivning 
Valberedningen har den 24 april 2024 inkommit med en valhandling. 

Valhandlingen läggs som en bilaga till protokollet. 

Beslutsunderlag 
Valhandling, 2024-04-24 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar: 

- Enligt Valberedningens förslag. 
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2024-04-24 Ks 749/2024 

Kommunfullmäktige 

Vissa val m.m. 

Nedanstående personer har begärt entledigande från angivna uppdrag: 

Annika Tholster (C), Ks 737/2024 Ledamot i Socialnämnden 

Andreas Strömberg (KD), Ks 686/2024 Ersättare i Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden 

Lukas Forsberg Bernevång (KD), Ks 760/2024 Ledamot i Markplanerings- och 
exploateringsnämnden 

Bo Tivell (M), Ks 545/2024 Ersättare i Markplanerings- och 
exploateringsnämnden 

Yvonne Käll (M) Ledamot i Funktionsstödsnämnden 
Ersättare i Vård- och 
omsorgsnämnden 

Kommunfullmäktige föreslås besluta följande: 

1. Begärda entlediganden beviljas. 

2. Utse Maria Lindgren (C) till ny ledamot i Socialnämnden efter Annika Tholster 
(C). 

3. Utse Angelica Karlsson (KD) till ny ersättare i Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden efter Andreas Strömberg (KD). 

4. Utse Kenneth Sandström (KD) till ny ledamot i Markplanerings- och 
exploateringsnämnden efter Lukas Forsberg Bernevång (KD). 

5. Utse Johan Karlsson (M) till ny ersättare i Markplanerings- och 
exploateringsnämnden efter Bo Tivell (M). 

6. Utse Daniel Renfana (M) till ny ledamot i Funktionsstödsnämnden efter Yvonne 
Käll (M). 

7. Utse Madeleine Hultqvist (M) till ny ersättare i Vård- och omsorgsnämnden efter 
Yvonne Käll (M). 



    
 

 
 

 
 

     
      

2024-04-24 Ks 749/2024 

För valberedningen 

Daniel Granqvist 
Ordförande 

Joacim Bock 
Sekreterare 



 

 

 
 

 
 
 

     

              
           

     

       

 
  

          
   
 

YRKANDE 
Kommunstyrelsen 
2024-04-09 

Utökande ägande I Kumbro Vind 

Kumbro AB med alla bolag ska säljas på markanden. Örebro kommun ska inte bedriva 
konkurrerande näringslivsverksamhet på en marknad utanför eller som inte är direkt 
kopplat till kommmunens kärnverksamhet. 

Liberalerna yrkar därför avslag till förändrad ägarstruktur. 

LIBERALERNA 
Karolina Wallström 















  
         

 

 

 
 

  
  

     
    

      

 
    

  
 

 

   

          

          

           

          

              

           

  

         

       

            

               

 

          

         

  

  

          

        

          

     

  

 

   

  

  

  

 

 

  

    

   

 

Yrkande – Redovisning av obesvarade motioner – april 2024 

Yrkande 

Ärende: Redovisning av obesvarade motioner – april 2024 

Ärendenummer: KS 479/2024 

Datum: 2024-04-24 

Detta är fortfarande inte ett informations- eller redovisningsärende 

Motionshanteringen i Örebro kommun har blivit bättre denna mandatperiod, men är fortfarande under all kritik. Samtliga 

partier har mandatperiod efter mandatperiod tillåtit dagens situation att växa fram. Vi har nu motioner som är gamla nog att 

gå i lågstadiet (8 år). Målet måste vara att inga motioner ska vara äldre än ett år innan de hanteras i kommunfullmäktige, 

vilket är Kommunallagens intentioner. Redovisningen i sig ligger även på nåder att vara godkänd enligt Kommunallagen. Den 

klarar i stort sett precis minimum av vad som krävs, men att en 8 år gammal motion har texten ”Ingenting har hittills 
framkommit i beredningen” är skandal och sådana motioner kräver en mer utförlig förklaring om varför ännu ingenting har 

skett efter så lång tid. 

Själva anledningen till att Kommunallagen säger att motioner ”ska om möjligt beredas på sådant sätt att fullmäktige kan fatta 
beslut inom ett år” handlar om den demokratiska respekten för oppositionen, det handlar också om att den berörda frågan 
som motionen tar upp inte ska bli utdaterad. Det finns öppningar i Kommunallagen för att motioner tillåts längre 

hanteringstid än ett år. Men det ska i grunden handla om enstaka fall, där motionen i sig krävt en längre beredningsprocess 

än normalt, eller att andra ordinarie ärenden behövt gå före och då har stört beredningsprocessen. Men det är med mössan 

i handen det här ärendet lyfts till Kommunfullmäktige, där man öppet erkänner att man inte mäktat med enligt plan, återigen. 

Med Kommunfullmäktiges benådning ska motionen fortsatt hanteras, men då skyndsamt. I detta läge ska ärendet även ge 

tydlig möjlighet för avskrivning av motionen om motionen inte längre anses vara aktuell av den som har väckt motionen. 

Idag är det regel i stället för undantag att motioner tar längre tid än ett år att hantera. Det är tydligt att nya motioner ges en 

prioritet, så att högen med motioner som fått fira födelsedag inte ska öka. Men ett viktigt steg i det fortsatta arbetet med att 

beta av högen av gamla motioner är att hantera redovisningen av de obesvarade motionerna med den demokratiska respekt 

som Kommunallagen föreskriver. Detta är alltså inte, och har aldrig varit, ett informationsärende som enbart ska läggas till 

handlingarna. Detta är ett beslutsärende som handlar om att dessa motioner fortsatt ska handläggas, trots att 

beredningstiden har nått sitt slut. 

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi: 

▪ Avslag till att anmälan läggs till handlingarna. 

▪ Att redovisade motioner skyndsamt fortsatt ska beredas. 

Om yrkandet faller gäller ovanstående som reservation. 

För Sverigedemokraterna i Kommunfullmäktige: 

Helena Ståhl (SD) 

Oppositionsråd 

Sverigedemokraterna Örebro kommun 
Organisationsnummer: 802450–5730 
Box 30000, 701 35, Örebro 
Telefon: 019-21 55 38 
E-post: orebro@sd.se Sid. 1 (1) 
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